
stemmen. Ik heb niet gezegd dat ik
mij er niets van aantrek. Ik heb er
veel oog voor, maar als er verkiezin-
gen nodig zijn en er is een datum
voor gekozen, dan moeten die
verkiezingen ook gehouden worden
en dan moet je niet zeuren. Ik zeg
niet dat de heer Pitstra dat doet,
maar ik hoorde wat gezeur over het
feit dat er verkiezingen moesten
komen. Al die precaire processen,
ach, een beetje stevige bestuurder
kan er heel wat aan.

Tot slot rest mij de conclusie dat
het hoofdpunt van het wetsvoorstel,
de samenvoeging van deze twee
gemeenten, bijna unaniem onder-
steund wordt. Ik ben de Kamer zeer
erkentelijk voor die steun. Vanaf deze
plaats wil ik beide gemeenten veel
succes wensen in de samenwerking.
Ik spreek de hoop uit dat ze vanuit
hun positie een betere, stevige
bijdrage kunnen leveren aan de
kwaliteit van het bestuur in de
provincie Limburg.

De algemene beraadslaging wordt
gesloten.

De voorzitter: Ervan uitgaande dat
het amendement op stuk nr. 8
technisch zal zijn aangepast en er
duidelijkheid is ontstaan over het al
dan niet intrekken van het amende-
ment op stuk nr. 9, stel ik voor,
morgen over het wetsvoorstel te
stemmen.

Daartoe wordt besloten.

De vergadering wordt van 13.12 uur
tot 14.00 uur geschorst.

Voorzitter: Van Nieuwenhoven
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De voorzitter: De ingekomen
stukken staan op een lijst die op de
tafel van de griffier ter inzage ligt. Op
die lijst heb ik voorstellen gedaan
over de wijze van behandeling. Als
aan het einde van de vergadering
daartegen geen bezwaren zijn
ingekomen, neem ik aan dat de
Kamer zich met de voorstellen heeft
verenigd.

Regeling van werkzaamheden

De voorzitter: Op verzoek van de
vaste commissie voor Sociale Zaken
en Werkgelegenheid stel ik voor, de
wens te kennen te geven dat het
Verdrag inzake sociale zekerheid
tussen de regering van het Koninkrijk
der Nederlanden en de regering van
Nieuw-Zeeland, ’s-Gravenhage, 30
juni 2000 (28278), aan de uitdrukke-
lijke goedkeuring van de Staten-
Generaal wordt onderworpen.

Ik stel voor, de spreektijden bij het
debat over de brief van de minister-
president inzake feiten en cijfers van

het kabinetsbeleid als volgt vast te
stellen: PvdA, VVD en CDA 10
minuten, D66 en GroenLinks 7
minuten, overige fracties 5 minuten.

Overeenkomstig de voorstellen van
de voorzitter wordt besloten.

De vergadering wordt enkele
ogenblikken geschorst.

Aan de orde is het debat naar
aanleiding van een algemeen overleg
op 4 april 2002 over UMTS.
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Mevrouw Wagenaar (PvdA):
Voorzitter. Wij steunen het onderzoek
naar de mogelijkheid van maatrege-
len voor de telecomsector. Mijn
fractie heeft een motie daarover
onderschreven die collega Nicolaı̈ zo
meteen indient. Wij hechten er wel
waarde aan om te zeggen dat altijd
moet worden uitgegaan van een
level playing field voor de ’’haves’’
en de ’’haves not’’. Dat geldt voor
heel Europa, temeer daar er nog
frequenties worden verdeeld.

Dan moet ik nog iets anders
zeggen, namelijk dat ik nu de meest
merkwaardige motie zal indienen die
ik in mijn korte geschiedenis hier heb
ingediend. Ik wil informatie van het
kabinet. Ik heb dat tijdens het
algemeen drie keer aan de staatsse-
cretaris gevraagd. Ik vind het te gek
om los te lopen dat je dat tegen-
woordig per motie moet doen. Het
gaat wel om een belangrijk
onderwerp, dus het kan niet anders.
Volgens het onderzoek van de Kamer
heeft het ministerie van Verkeer en
Waterstaat hulp gehad van een
PR-adviesbureau bij het opstellen
van een procesbeschrijving aan de
Kamer. Wij vinden dat een onge-
wenste ontwikkeling en wij willen
weten of dat vaker gebeurt. Volgende
week bespreken wij met de
minister-president en de minister
voor het grotesteden- en integratie-
beleid het overheidscommunicatie-
beleid, waarbij al dat soort zaken ten
principale aan de orde komt. Ik wil
graag voordat dit algemeen overleg
plaatsvindt, vernemen of andere
departementen ook van dit soort
dingen gebruik maken. Vandaar dat
ik de volgende motie indien.

Mevrouw Wagenaar (PvdA)
R M. Sablerolle – Gouda
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